
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 451
Med udgangspunkt i reklameafgiften bedes ministeren i skematisk form op-
lyse forventningerne til udviklingen i reklamemængder stk., vægt og heraf føl-
gende forventet indtægt til staten ved reklameafgiftens indførelse for årene
2012-2020. Heroverfor bedes ministeren med udgangspunkt i de senest rap-
porterede udviklinger i mængder, vægt og anvendt sideantal i samme skema
oplyse, henholdsvis hvor meget denne afgift reelt ville have indbragt staten
frem til nuværende tidspunkt, såfremt afgiften var blevet opkrævet, samt hvor
meget staten forventer, at afgiften ville kunne indbringe fra nu af og frem til
2020, forudsat at den ville blive opkrævet. Endvidere bedes ministeren tilføje
en linje til skemaet med angivelse af, hvor meget ministeren forventer, at re-
klameafgiften reelt vil ende med at indbringe staten i de respektive år fra 2014
og frem til 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jan E.
Jørgensen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. april 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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